

8D6N JEJU BUSAN WINTERTIME 8天6晚 冬季济州釜山

KRWBJW | Nov 2023 - Mar 2024



COUNTRY FOCUSED

See winter flowers in bloom, watch the Haenyeo divers in action, enjoy succulent seafood and bask in the spectacular Illuminations of OOOZOOO Starlight Garden.







HIGHLIGHTS

JEJU ISLAND

- Arte Museum
- Teseum Safari + DIY
- Haenyeo Museum
- Seongsan Ilchulbong Peak
- *Women Diver performance
- Seongeup Folk Village
- Snoopy Garden
- Footbath Experience
- Dongmun Market

BUSAN

- Jagalchi Market
- Nampodong
- Gamcheon Culture Village
- Oryukdo Skywalk
- Haeundae Beach Train

DAEGU

- Palgongsan + Cable Car
- Dongseongno Street

GANGWON-DO

Ski Activities (include suit & equipment rental)

SEOUL

- Gwangjang Market
- Namsan Tower + Cable Car
- Ikseondong Hanok Village
- Myeongdong Shopping





DELICACIES

Meal Plan

6 Breakfasts, 4 Lunches, 5 Dinners

Specialties

- · Homemade Tofu Stew
- · Mini Hanjeongsik
- · Jeju Black Pork Bulgogi + Fried Rice
- · Seafood Sashimi Set
- · Lobster Submarine Pot
- · Shabu Shabu
- · Pork-boned and Potato Soup
- · Korean BBQ
- · Ginseng Chicken Soup + Abalone

ACCOMMODATIONS AS STATED OR SIMILAR

2N Jeju Best Western Hotel

1N Busan Crown Harbor Hotel

1N Yongpyong Ski Resort

2N Seoul Novotel Hotel

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list



8D6N Jeju Busan Wintertime

1 SINGAPORE ▶ INCHEON Assemble at the airport for your flight to Incheon.

02 INCHEON ▶ JEJU Lunch - Homemade Tofu Stew / Dinner – Mini Hanjeongsik Set Upon arrival, transfer to Gimpo Airport for your domestic flight to Jeju and visit the immersive media art exhibitions at Arte Museum. Be wow over by the impactful visuals, sensuous sounds, and elegant fragrance. Next, head over to Teseum Safari, where you can explore a world of teddy bears in various sizes, costumes, and themes, creating a whimsical and enchanting experience for all ages. You will get to **DIY** Teddy Bear's personalized costume!

03 JEJU Breakfast - Hotel / Lunch - Jeju Black PorkBulgogi + Fried Rice / Dinner - Seafood Sashimi Set Embark on a journey to the UNESCO World Heritage Site, Seongsan Ilchulbong, where you can hike up to its crown-like summit for breathtaking views of the island's stunning landscapes. If time permits, you may have a chance to catch the **Jeju Women** Diver performance. Next, at the Haenyeo Museum, you'll gain insight into the lives of the local female divers and their important role in the island's history. Continue your exploration at the **Seongeup** Folk Village, where centuries-old thatched roof houses offer a glimpse into the island's traditional way of life. Unleash your inner child at **Snoopy Garden**, where the beloved Peanuts characters come to life in a whimsical setting nestled amidst Jeju's lush nature. Next, experience a relaxing Herbal Foot Bath and conclude your day at Dongmun Traditional Market, a

vibrant hub offering a mix of street, night, traditional, and seafood markets for a memorable dining and shopping experience.

04 JEJU ▶ BUSAN
Breakfast – Hotel / Dinner – Lobster Submarine Pot After breakfast, take **Domestic** flight to Busan, Upon arrival, visit Jagalchi Market which is one of Busan's popular seafood market to find the freshest catch of the day. Next, proceed to Nampodong to find street food like ssiat hotteok and fish-shaped pancake which is a popular local snack. Afterwards, head over Oryukdo Skywalk on a horseshoe-shaped glass bridge overlooking the ocean and amazing cliffs. Then, explore Gamcheon Cultural Village, a paradise for Instagrammers. The blocks of colorful paints and artist wall murals offer a perfect vibrant setting with deep blue sky and ocean in the background. enjoy your ride on Haeundae Beach Train where you can admire the picturesque views of Haeundae.

05 GYEONGSANGNAMDO >

Breakfast – Hotel / Lunch – Shabu Shabu / Dinner – Pork bone and Potato Soup

Start your day by traveling to Daegu city and embark on a scenic cable car ride in Palgongsan,

where you can soak in panoramic views of the mountains and cityscape, creating a truly memorable and unique experience. Afterward, continue your exploration by visiting

Dongseongno Street, known as the 'Myeongdong of Daegu,' where you can indulge in a delightful shopping spree in the city's most popular shopping district. O6 SKI RESORT - SEOUL
Breakfast - Hotel / Dinner - Korean
BBO

Start your day with exciting **ski** activities, including ski suits and equipment. Take a panoramic Gondola ride to admire the snowscape view from the peak. Then, travel to Seoul City and enjoy some time of shopping at Dongdaemun.

∩7 SEOUL

Breakfast - Hotel / Lunch - Ginseng Chicken Soup & Abalone This morning proceed to **Namsan** Tower via cable car for panoramic view of downtown Seoul. You may wish to get a lock as a symbol of everlasting bond and leave it at Locks of Love. En-route, make a stop at a Ginseng Gallery and Cosmetic Shop for a spot of shopping. Then visit **Ikseondong** Hanok Village, a charming neighborhood that showcases traditional Korean houses, narrow alleyways, and a delightful blend of modern and traditional establishments. Afterward, head over to the bustling **Myeongdong** shopping, where you can find fashionable clothing at affordable prices and indulge in delectable snacks from street vendors.

08 SEOUL INCHEON INCHEON

Breakfast

After breakfast, make a delightful visit to **Gwangjang Market**. Food enthusiasts will be delighted by the multitude of small stalls offering a wide range of street food and traditional Korean dishes. Along the way, make a stop at the Healthy Liver showroom. Finally, conclude your memorable journey by transferring to Incheon International Airport for your return flight to Singapore.

Service Fee Guideline: (Based on 8D6N)

KRW90,000 per pax

Notes

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- based on English itinerary.

 Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure.
 Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.



行程亮点

济州岛

- Arte博物馆
- 泰吉姆泰迪熊主题公园
- 海女博物馆
- 城山日出峰
- *海女潜水表演
- 城邑民俗村
- 史努比博物馆
- 足浴体验
- 东门市场

₽IJ

- 札嘎其市场
- 南浦洞
- 甘川文化村
- 五六岛天空步道
- 海云台海岸列車

大邱

・ 八公山+缆车 东成路大街

江原道

滑雪活动(包括服装和 装备租赁)

- ・ 广藏市场
- 南山塔+缆车
- 益善洞韩屋村
- 明洞购物

新加坡到仁川

在机场集合,乘坐航班前往仁川。

○2 仁川 ▶ 济州岛 午餐 - 自制豆腐煲 / 晚餐 - 迷你韩定 食套餐

> 抵达后, 前往金浦机场乘坐国内航班 前往济州岛,参观Arte博物馆的媒体 艺术展览。接下来, 前往泰吉姆泰迪 熊主题公园, 可探索各种尺寸、服装 和主题的泰迪熊世界,为所有年龄段 的人带来奇幻而迷人的体验。您还将 有机会亲自制作泰迪熊服装!

03 济州岛

早餐 - 酒店 / 午餐 - 济州黑猪烤肉 + 炒饭/晚餐-海鲜刺身套餐

今早前往**城山日出峰**,可以徒步登上 山顶,欣赏到令人惊叹的岛屿壮丽 风景。如果时间允许, 您还有机会 观赏到济州海女潜水表演。接下来, 在海女博物馆深入了解当地女潜水员 的生活及其在岛屿历史中的重要角

8天6晚 冬季济州釜山



色。继续探**索城邑民俗村**,数百年历 史的茅草屋, 让您一窥岛上传统的生 活方式。在史努比博物馆中释放内心 的童心, 这里的**史努比角色**将在济州 郁郁葱葱的自然环境中栩栩如生。随 后,体验舒缓的草本足浴,并结束您 的一天之旅于东门市场,这里是一个 充满活力的中心,汇集了街头、夜市、 传统和海鲜市场, 为您带来难忘的餐 饮和购物体验。

○4 济州岛 ▶ 釜山

早餐 - 酒店 / 晚餐 - 龙虾海鲜锅 早餐后,乘国内航班前往釜山。抵达 后,参观**札嘎其海鲜市场**,接下来, 前往南浦洞, 品尝当地受欢迎的食品, 如杂粮煎饼和鱼形煎饼。随后,前进 **五六岛空中走道**,一个呈马蹄形的玻 璃桥,俯瞰大海和壮丽的悬崖景观。 然后,探索甘川文化村,色彩斑斓的 建筑和艺术家的壁画,背景是深蓝的 天空和大海。乘坐海云台海岸列車, 欣赏海云台的风景。

05 庆尚南道 ▶ 滑雪度假村

早餐 - 酒店 / 晚餐 - 龙虾海鲜锅 开始您的一天, 前往大邱市, 并乘坐 八公山的风景缆车, 可以欣赏到山脉 和城市的全景, 创造出一次真正难忘 而独特的体验。随后,继续探索东**成** 路大街, 是大邱最受欢迎的购物区, 您可以尽情享受购物的乐趣。

○6 滑雪度假村 ▶ 首尔

早餐 - 酒店 / 晚餐 - 韩式烧烤 开始您的一天,享受滑雪活动,包括 滑雪服和设备。乘坐缆车,欣赏山顶 上的雪景。然后,前往首尔市,在东 大门购物。

首尔

早餐 - 酒店 / 午餐 - 人参鸡汤和鲍鱼 早上前往南山塔,乘坐缆车欣赏首尔 市中心的全景。途中, 停留在人参画 廊和化妆品商店购物。然后参观**益善 洞韩屋村**,传统韩屋小巷和现代与传 统结合的韩式古建筑,浓厚的文化氛围 和吸引游客的独特魅力而著名。之后, 前往明洞购物。

○8 首尔 ▶ 仁川 ▶ 新加坡

早餐 - 酒店

早餐后,参观广藏市场。美食爱好者 将会被众多小摊位所吸引,提供各种 街头食品和传统韩国美食。途中,停 留在健康肝展厅。最后, 乘车前往仁 川国际机场,返回新加坡,结束您难 忘的旅程。

行程费用未包含:

导游司机小费(8天6晚为标准)

・ 毎人90.000韩圆

备注:

- 1. 由于不可预见的变化、天气条件, 公司 保留更改旅游行程、旅行安排和住宿的 权利。
- 2. 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行 程为准。
- 3. 除非另有说明, 否则旅游将以中文解说 进行。
- 4. 领队指派是主观的,由公司自行决定。 5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
- 6. 任何航班偏差均需支付每人最低

20名以上旅客安排随团领队。

SGD250 的票价差额。 7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数,



7D6N JEJU BUSAM WINTERTIME (by Scoot

7天6晚 冬季济州釜山

KRWBJW | Nov 2023 - Mar 2024



COUNTRY FOCUSED

See winter flowers in bloom, watch the Haenyeo divers in action, enjoy succulent seafood and bask in the spectacular Illuminations of OOOZOOO Starlight Carden.

HERE!







HIGHLIGHTS

JEJU ISLAND

- Arte Museum
- Teseum Safari + DIY
- Haenyeo Museum
- Seongsan Ilchulbong Peak
- *Women Diver performance
- Seongeup Folk Village
- Snoopy Garden
- Footbath Experience
- Dongmun Market

BUSAN

- Jagalchi Market
- Nampodong
- Gamcheon Culture Village
- Oryukdo Skywalk
- Haeundae Beach Train

DAEGU

- Palgongsan + Cable Car
- Dongseongno Street

GANGWON-DO

Ski Activities (include suit & equipment rental)

SEOUL

- Gwangjang Market
- Namsan Tower + Cable Car
- Ikseondong Hanok Village
- Myeongdong Shopping





DELICACIES

Meal Plan

6 Breakfasts, 4 Lunches, 5 Dinners

Specialties

- · Homemade Tofu Stew
- · Mini Hanjeongsik
- · Jeju Black Pork Bulgogi + Fried Rice
- · Seafood Sashimi Set
- · Lobster Submarine Pot
- · Shabu Shabu
- · Pork-boned and Potato Soup
- · Korean BBQ
- · Ginseng Chicken Soup + Abalone

ACCOMMODATIONS AS STATED OR SIMILAR

2N Jeju Best Western Hotel

1N Busan Crown Harbor Hotel

1N Yongpyong Ski Resort

2N Seoul Novotel Hotel

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list



7D6N Jeju Busan Wintertime

SINGAPORE ▶ INCHEON ▶ **JEJU**

Lunch - Homemade Tofu Stew, Dinner - Mini Hanjeongsik Set Assemble at the airport for your flight to Incheon. Upon arrival, transfer to Gimpo Airport for your domestic flight to Jeju and visit the immersive media art exhibitions at Arte Museum. Be wow over by the impactful visuals, sensuous sounds, and elegant fragrance. Next, head over to **Teseum Safari**, where you can explore a world of teddy bears in various sizes, costumes, and themes, creating a whimsical and enchanting experience for all ages. You will get to DIY Teddy Bear's personalized costume.

02 JEJU Breakfast - Hotel, Lunch - Jeju Black PorkBulgogi + Fried Rice, Dinner Seafood Sashimi Set Embark on a journey to the UNESCO World Heritage Site, Seongsan Ilchulbong, where you can hike up to its crown-like summit for breathtaking views of the island's stunning landscapes. If time permits, you may have a chance to catch the Jeju Women Diver performance. Next, at the Haenyeo Museum, you'll gain insight into the lives of the local female divers and their important role in the island's history. Continue your exploration at the **Seongeup** Folk Village, where centuries-old thatched roof houses offer a glimpse into the island's traditional way of life. Unleash your inner child at Snoopy Garden, where the beloved Peanuts characters come to life in a whimsical setting nestled amidst Jeju's lush nature. Next, experience a relaxing Herbal Foot Bath and conclude your day at Dongmun Traditional Market, a vibrant hub offering a mix of street,

night, traditional, and seafood markets for a memorable dining and shopping experience.

03 JEJU ▶ BUSAN
Breakfast - Hotel, Dinner - Lobster

Submarine Pot After breakfast, take **Domestic** flight to Busan. Upon arrival, visit Jagalchi Market which is one of Busan's popular seafood market to find the freshest catch of the day. Next, proceed to **Nampodong** to find street food like ssiat hotteok and fish-shaped pancake which is a popular local snack. Afterwards, head over Oryukdo Skywalk on a horseshoe-shaped glass bridge overlooking the ocean and amazing cliffs. Then, explore Gamcheon Cultural Village, a paradise for Instagrammers. The blocks of colorful paints and artist wall murals offer a perfect vibrant setting with deep blue sky and ocean in the background. enjoy your ride on Haeundae Beach Train where you can admire the picturesque views of

04 GYEONGSANGNAMDO >

Breakfast - Hotel, Lunch - Shabu Shabu, Dinner- Pork bone and Potato Soup

Start your day by traveling to Daegu city and embark on a scenic cable car ride in Palgongsan,

where you can soak in panoramic views of the mountains and cityscape, creating a truly memorable and unique experience. Afterward, continue your exploration by visiting

Dongseongno Street, known as the 'Myeongdong of Daegu,' where you can indulge in a delightful shopping spree in the city's most popular shopping district.

05 SKI RESORT - SEOUL Breakfast - Hotel, Dinner - Korean

Start your day with exciting ski activities, including ski suits and equipment. Take a panoramic Gondola ride to admire the snowscape view from the peak. Then, travel to Seoul City and enjoy some time of shopping at Dongdaemun.

06 SEOUL Breakfast - Hotel, Lunch - Ginseng Chicken Soup & Abalone This morning proceed to **Namsan** Tower via cable car for panoramic view of downtown Seoul. You may wish to get a lock as a symbol of everlasting bond and leave it at Locks of Love. En-route, make a stop at a Ginseng Gallery and Cosmetic Shop for a spot of shopping. Then visit **Ikseondong** Hanok Village, a charming neighborhood that showcases traditional Korean houses, narrow alleyways, and a delightful blend of modern and traditional establishments. Afterward, head over to the bustling **Myeongdong** shopping, where you can find fashionable clothing at affordable prices and indulge in delectable snacks from street vendors.

SEOUL ▶ INCHEON ▶ **SINGAPORE**

Breakfast

After breakfast, make a delightful visit to **Gwangjang Market**. Food enthusiasts will be delighted by the multitude of small stalls offering a wide range of street food and traditional Korean dishes. Along the way, make a stop at the Healthy Liver showroom. Finally, conclude your memorable journey by transferring to Incheon International Airport for your return flight to Singapore.

Service Fee Guideline: (Based on 7D6N)

KRW90,000 per pax

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are
- based on English itinerary.

 Tour is conducted in Mandarin unless otherwise
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.



行程亮点

济州岛

- · Arte博物馆
- 泰吉姆泰迪熊主题公园
- 海女博物馆
- 城山日出峰
- ・ *海女潜水表演
- 城邑民俗村
- 史努比博物馆
- 足浴体验
- 东门市场

釜山

- 札嘎其市场
- 南浦洞
- 甘川文化村
- · 五六岛天空步道
- 海云台海岸列車

大邱

・ 八公山+缆车 东成路大街

江原道

滑雪活动(包括服装和 装备租赁)

首尔

- 广藏市场
- ・ 南山塔+缆车
- 益善洞韩屋村
- 明洞购物

↑ 1 新加坡 ▶ 仁川 ▶ 济州岛

午餐 - 自制豆腐煲, 晚餐 - 迷你韩定食套餐

在机场集合,乘坐航班前往仁川。抵达后,前往金浦机场乘坐**国内航班**前往济州岛,参观**Arte博物馆**的媒体艺术展览。接下来,前往**泰吉姆泰迪熊主题公园**,可探索各种尺寸、服装和主题的**泰迪熊世界**,为所有年龄段的人带来奇幻而迷人的体验。您还将有机会亲**自制作泰迪熊服装**!

03 济州岛

早餐 - 酒店 / 午餐 - 济州黑猪烤肉 + 炒饭 / 晚餐 - 海鲜刺身套餐

今早前往城山日出峰,可以徒步登上山顶,欣赏到令人惊叹的岛屿壮丽风景。如果时间允许,您还有机会观赏到济州海女潜水表演。接下来,在海女博物馆深入了解当地女潜水员的生活及其在岛屿历史中的重要角

7天6晚 冬季济州釜山



色。继续探**索城邑民俗村**,数百年历史的茅草屋,让您一窥岛上传统的生活方式。在史努比博物馆中释放内心的童心,这里的**史努比角色**将在济州郁郁葱葱的自然环境中栩栩如生。随后,体验舒缓的**草本足浴**,并结束您的一天之旅于东门市场,这里是一个充满活力的中心,汇集了街头、夜市、传统和海鲜市场,为您带来难忘的餐饮和购物体验。

○4 济州岛 ▶ 釜山

早餐 - 酒店 / 晚餐 - 龙虾海鲜锅 早餐后,乘**国内航班**前往釜山。抵达 后,参观**札嘎其海鲜市场**,接下来, 前往**南浦洞**,品尝当地受欢迎的食品, 如杂粮煎饼和鱼形煎饼。随后,前进 **五六岛空中走道**,一个呈马蹄形的玻 璃桥,俯瞰大海和壮丽的悬崖景观。 然后,探索**甘川文化村**,色彩斑斓的 建筑和艺术家的壁画,背景是深蓝的 天空和大海。乘坐**海云台海岸列車**, 欣赏海云台的风景。

05 庆尚南道 ▶ 滑雪度假村

早餐 - 酒店 / 晚餐 - 龙虾海鲜锅 开始您的一天,前往**大邱市**,并乘坐 八公山的**风景缆车**,可以欣赏到山脉 和城市的全景,创造出一次真正难忘 而独特的体验。随后,继续探索东**成** 路大街,是大邱最受欢迎的购物区, 您可以尽情享受购物的乐趣。

○6 滑雪度假村 ▶ 首尔

早餐 - 酒店 / 晚餐 - 韩式烧烤 开始您的一天,享受**滑雪活动,包括 滑雪服和设备**。乘坐缆车,欣赏山顶 上的雪景。然后,前往**首尔市**,在**东** 大门购物。

∩7首尔

早餐 - 酒店 / 午餐 - 人参鸡汤和鲍鱼 早上前往**南山塔**,乘坐**缆车**欣赏首尔 市中心的全景。途中,停留在人参画 廊和化妆品商店购物。然后参观**益善 洞韩屋村**,传统韩屋小巷和现代与传 统结合的韩式古建筑,浓厚的文化氛围 和吸引游客的独特魅力而著名。之后, 前往**明洞购物**。

○8 首尔 ▶ 仁川 ▶ 新加坡

早餐 - 酒店

早餐后,参观广藏市场。美食爱好者将会被众多小摊位所吸引,提供各种街头食品和传统韩国美食。途中,停留在健康肝展厅。最后,乘车前往仁川国际机场,返回新加坡,结束您难忘的旅程。

行程费用未包含:

导游司机小费(7天6晚为标准)

· 每人90.000韩圆

备注:

- 1. 由于不可预见的变化、天气条件, 公司 保留更改旅游行程、旅行安排和住宿的 权利。
- 2. 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程为准。
- 3. 除非另有说明,否则旅游将以中文解说 进行。
- 4. 领队指派是主观的,由公司自行决定。
- 5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。 6. 任何航班偏差均需支付每人最低
- SGD250 的票价差额。 7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数,
- 7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数 20名以上旅客安排随团领队。